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Депутатський запит

До мене, як до депутата Чернігівської міської ради звернулись 
мешканці мікрорайону «ЗАЗ» та батьки дітей, які займаються в секції 
футболу спортивного комплексу «Чернігів-Арена» з проханням посприяти 
вирішенню питання щодо безпеки руху на ділянці дороги на розі проспекту 
Миру та вулиці Кільцьової. Звертаю' увагу на те, що в спортивних секціях на 
«Чернігів-Арені» займається більше 170 дітей, більше 120 тисяч відвідувачів 
спорткомплексу на рік, при цьому більше 15 млн транспортних засобів на рік 
проїжджають вздовж стадіону. Хоча на цій ділянці с перегульований 
пішохідний перехід, дуже часто водії ігнорують і не пропускають пішоходів, 
а також перевищують швидкість, таким чиним створюють аварійну ситуацію.

Ураховуючи вищевикладене, прошу:
- Доручити відповідним службам встановити на цій ділянці світлофор з 

кнопкою для пішоходів та зробити відповідну розмітку.
- Про результати розгляду запиту прошу проінформувати у 

передбачений законом строк.
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